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Bijlage 1 ALV NTTB West 29 november 2018 

Verslag Afdelingsleden Vergadering NTTB West 31 mei 2018 
 

Aanwezig: De verenigingen, ATTC, De Repelaer, Docos, Het Centrum, Pingwins, Play Fair, Rijnsoever,  

Sassem, Scylla, Spinmill, TOV, VVV, Wim Vreeburg (BR), Piet van Egmond (BR), Frank Lequin 
(BR), Koen Jacobs (HB), Sven Groot (afdelingsondersteuner), Frans Muijzers (vz AB), Martijn 

Haalman (sec AB), Antoni Mets (penn AB). Via een machtiging: Treffers (M). 

Afwezig met 
kennisgeving 

Alexandria ’66, Boomgaardshoek, De Sprint, De Treffers, Hellevoets Effect, NKF, NN Rotterdam, 
NTTC, OTTV, Panta Rhei, SVN, Tavenu, TBSM, TTVN Nieuwkoop, Twenty-one Up, VCS, Wim 
Fassotte (erelid), Hans Kreischer (lid van verdienste). 

Afwezig zonder 
kennisgeving 

De niet genoemde verenigingen 

 

 

1. Opening 

De vz opent de vergadering om 20:05 uur. 
 
2. Mededelingen 

 

 Het AB is blij dat Esther Janssen de functie van ‘verbinder’ voor de afdeling in is gaan vullen; 

 Sinds mei is er weer een maandelijkse nieuwsbrief van de afdeling; 

 Het NK Para vindt op 2 juni in Rotterdam plaats; 

 Het NK BCD  op verzoek van de Bond door West georganiseerd op 1 september a.s. in Schiedam; 

 TOGB is kampioen geworden bij de jeugd, HTTV-070 werd tweede; 

 Taverzo is tweede geworden bij de senioren; 

 De afdeling heeft een thema avond over de jeugd georganiseerd (jeugdplan en presentaties staan op de site); 

 Sven Monshouwer (Taverzo/para) is gekozen als vrijwilliger van het jaar; 

 TTV Rijnoever heeft de NTTB afdelingsprijs voor wat betreft ledenwerving voor de tweede maal op rij gewonnen; 

 De afdeling organiseert regelmatig clinics, workshops en lezingen waarvan de meeste gratis zijn, informatie staat 

altijd op de site; 

 Verenigingen kunnen gratis Table Stars pakketten met midi-tafels en hufterproof batjes lenen van de afdeling 

voor hun ledenwervingsacties. 

 

3. Verslag en actiepunten ALV van 16 november 2017 

Het verslag wordt zonder aanpassingen goedgekeurd. Actiepunt 1 wordt ter kennisgeving aangenomen. Actiepunt 2 staat 
later op de agenda. 
 
4. Jaarverslag 2017 

Het jaarverslag 2017 wordt goedgekeurd. 
 
5. Financiële verantwoording 2017 

Het financiële verslag 2017 wordt goedgekeurd. Naar aanleiding van het verslag zijn er de volgende vragen: 
V: Is de NTR-vergoeding vast of incidenteel? A: Incidenteel. Elk halfjaar kunnen partijen deze bijdrage aanvragen en wordt 
getoetst of deze toegekend kan worden.  
V: Kan er meer worden gecommuniceerd over de mogelijkheden van bijdragen voor trainersopleidingen. A: De afdeling zal 
dit nog meer gaan doen.  
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6. Afdelingscompetitie 

VZ legt uit dat er is gekozen om een enquête uit te voeren onder de doelgroep met de grootste uitdaging: de jeugd. De 
eerste resultaten worden gepresenteerd; meer resultaten worden later op de site geplaatst. 
 
De suggestie wordt gedaan om nieuwe competitievormen uit te proberen in de competitie-arme periodes. Er zijn 
momenteel ook veel te weinig trainers; men wil zich niet meer een jaar lang laten opleiden. Dit is in ieder geval de 
belangrijkste reden waarom de afdeling in gesprek is gegaan met de Bond om een TT1½ opleiding te creëren met alleen 
modules gericht op de jeugd. Misschien is het aanbieden van opleidingsmodules überhaupt meer de toekomst. Er wordt 
ook veel te weinig gebruik gemaakt van de subsidie mogelijkheden. 
 
AP 2018-1: Komende periode meer promotionele aandacht geven aan de mogelijkheden van subsidies voor 
trainersopleidingen (afdelingsondersteuner, 1 november 2018). 
 
7. Invalbeperkingen 

Het document ‘Invalbeperkingen’ wordt door Vally Karagantcheff (commissie CCW) gepresenteerd en besproken. In het 
algemeen is er veel waardering voor de ELO-rating en het systeem. Naar aanleiding hiervan zijn de volgende vragen: 
V: Hoe werkt het van jeugd naar senioren, jeugd heeft immer een lagere ELO-rating? A: De rating wordt voor overkomende 
jeugd gecorrigeerd. 
V: wat als er binnen de vereniging veel beperkingen zijn? A: De vereniging kan altijd verzoeken om dispensatie indienen. 
V: Als er met de ELO-rating wordt gewerkt, waarom is het dan niet binnen dezelfde regels mogelijk om in te vallen in een 
lagere klasse? A: Hier moeten we over nadenken. 
 
AP 2018-2: Antwoord geven op de vraag of het op basis van de ELO-rating ook mogelijk wordt in te vallen in een lagere 
klasse, zo nee, waarom niet en zo ja, hoe dat wordt geregeld (CCW, 1 november 2018). 
 
Naar aanleiding van de dispensaties wordt gevraagd hier soepel mee om te gaan en de dispensaties ook te communiceren. 
 
Hoewel de ELO-rating nog niet wordt gebruikt voor team-indelingen, zal dit mogelijk in de toekomst wel gaan gebeuren. Er 
zullen hiervoor dan goede regels nodig zijn. 
 
De ALV gaat er mee akkoord om het competitiehandboek en het competitiereglement op basis van het document 
‘Invalbeperkingen’ aan te passen. 
 
8. Hoofdlijnen beleid en uitvoering 2019 

De ‘hoofdlijnen beleid en uitvoering 2019’ worden goedgekeurd. 
 
Koen Jacobs geeft aan dat voor speciale activiteit 5. de nieuwe TT-app gebruikt kan worden. CVO zal hierin zeker de 
landelijke ontwikkelingen volgen. 
 
Naast de mogelijke thema dag voor de jeugd zelf, is CVO van plan een thema avond Fifty+ te organiseren in het najaar. 
 
Naar aanleiding van een vraag hierover zegt vz dat er geen wijzigingsvoorstellen voor de competitie komen zonder dat dit 
in een enquête is getoetst.  
 
9. Verkiezing Bondsraadslid 

Maria ter Hoek wordt met applaus benoemd tot Bondsraadslid. Er is hiermee een vacature voor plaatsvervangend BR-lid 
ontstaan. De suggestie wordt gedaan om vooral iemand van buiten besturen hiervoor te vinden. 
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10. Bondsraad: vergadering 16 juni 2018 

Frank Lequin vertelt over de belangrijkste onderwerpen op de agenda van de komende BR. Er zijn hier geen vragen over. 

VZ geeft een presentatie over het voorstel van CvV op de agenda van de BR om de bestuurlijke besluitvorming te 

verbeteren.  Naar aanleiding hiervan zijn de volgende vragen: 

V: Worden de verenigingen hier beter van? A: ja, er komt een betere besluitvorming met betere resultaten. 

V: Wil West iemand in de agendacommissie van de BR nu Jacob de Boer de BR-verlaat. A: Het AB en de zaal hebben hier 

geen mening over. 

11. Landelijke activiteiten: mededelingen/presentatie Hoofdbestuurslid Koen Jacobs 

Koen Jacobs vertelt over de belangrijkste ontwikkelingen op landelijk niveau met een belang voor de afdeling. 
 

 Op 6 september vindt de ontmoeting tussen het HB en de verenigingen plaats. Marthijn v.d. Wal zal hier ook een 
presentatie over sportparticipatie geven; 

 Table Stars is sterk vernieuwd en er worden veel mensen voor opgeleid; 

 De tafeltenniskampen zijn een succes en worden door de jeugd erg leuk gevonden; 

 Het Fifty-Fit programma is beschikbaar; verenigingen kunnen gratis Bettine Vriesekoop  hiervoor inzetten; 

 Binnenkort komt de TT-App voor ongebonden spelers beschikbaar; 

 Het NK Para is op 2 juni in Rotterdam; 

 Er zijn meer subsidies voor opleidingen van alleen voor TT-trainer. Denk aan scheidsrechter, besturen etc.; 

 Antoinette de Jong is op koningsdag benoemd in de orde van Oranje Nassau; 

 Het HB is van plan een discussie te gaan voeren over de vorm van de contributie. 
 
Er worden twee vragen gesteld over de nieuwe alternatieve competitie: 
V: Wat vindt de NTTB er van? A: De gevoelens zijn gemengd, maar uiteindelijk gaat het er om zoveel mogelijk mensen te 
laten tafeltennissen. De Bond zal zeker in de gaten houden wat de succesvolle aspecten zijn. 
V: Mogen ze gebruik maken van de TT-App? A: Ja, de NTTB is geen eigenaar van de app. 
 
Per 1 september a.s. is het mogelijk via de LiveScore-app de wedstrijden in de eredivisie te volgen. Mogelijk wordt dit later 
ook voor de lagere klassen mogelijk. 
 
12. Rondvraag 

V: Moeten verenigingen in het kader van de AVG een verwerkingsovereenkomst aan gaan met de Bond: A: Nee, dat is niet 
nodig. 
 
Frank Lequin bedankt het AB voor de inzet en werkzaamheden die zij het afgelopen jaar hebben uitgevoerd. 
 
13. Sluiting 

De vz sluit de vergadering om 10:15. De volgende ALV is op 29 november 2019. 
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